
Voorwoord
We hebben een van de droogste zomers in de geschiedenis 
achter de rug. Toch zagen we een bruisend Alken de voorbije 
maanden. Er werd weer volop gefeest, verenigingen organi-
seerden opnieuw tal van activiteiten en er waren gelukkig 
terug vele, gezellige buurtfeesten waar iedereen blij was om 
elkaar te zien. Ik ben oprecht blij dat Alken na een zware 
coronaperiode echt weer leeft! Ik ben dan ook fier te melden 
dat de nieuwe korteketenmarkt, die sinds enkele maanden elke 
woensdagvoormiddag ons Laagdorp vult, een succes is. In de 
wintermaanden zullen we uitwijken naar GC Taeymans, zodat 
het voor iedereen aangenaam blijft om elkaar te ontmoeten en 
intussen lokale producten te blijven shoppen. 
 
U kan bij mij terecht
Alken haalde de voorbije maanden geregeld de pers door het 
politieke spel over de sportvelden. Verder in dit blad leest 
u meer daarover. Als burgemeester wil ik steeds met alle 
betrokken partijen aan tafel zitten. Wie een afspraak vraagt 
op het gemeentehuis, kan zoals altijd bij mij terecht. Ook 
andere ruimtelijke uitvoeringsplannen die binnenkort naar de 
uitvoeringsfase overgaan, zullen ervoor zorgen dat Alken er 
de komende jaren weer wat anders gaat uitzien. Er loopt ook 
een dossier waarbij we samen met externe partners gebouwen 
zoals GC Taeymans en het oude rijkswachtgebouw een andere 
invulling gaan geven en we het sterk verouderde molengebouw 
aan het Laagdorp eindelijk kunnen aanpakken.

Via de Vlaamse Regering kunnen we hiervoor subsidies naar 
Alken halen. Samen met de gemeentelijke diensten trekken we 
ons hieraan op! Zo zit het dossier voor de groen-blauwe door-
adering momenteel nog in de pijplijn.

Energiecrisis: verbruik minderen
De huidige energiecrisis treft ons allemaal. We proberen 
dan ook alle Alkenaren zo goed mogelijk te informeren en 
bij te staan en nemen maatregelen om het energieverbruik te 
beperken. Zo beslisten we op gemeentelijk niveau -naast tal 
van ingrepen in onze gemeentelijke gebouwen- om de straat-
verlichting te verminderen. Dat is goed voor de gemeentekas, 
maar indirect ook voor onze burgers.

Daarnaast vinden we het ook belangrijk de zwakkeren en 
ouderen die de digitale tools minder goed 
beheersen, te ondersteunen. Geef ons een 
seintje als er iemand extra hulp nodig heeft. 
Het is alleszins fijn te zien hoe buren en 
vrienden elkaar soms helpen!

Marc Penxten, Uw burgemeester

KFC Alken: 
100% geloof in nieuwe locatie
Als N-VA zijn wij altijd blijven geloven in de nieuwe locatie van KFC Alken. Het  
afgelopen jaar heeft het project heel wat vertraging opgelopen. Wij zijn dan ook heel blij 
dat de Deputatie uiteindelijk groen licht geeft en wij kunnen voortwerken. Van de club 
verwachten wij dat ze werk maakt van haar financieringsplan. Dat is noodzakelijk om het 
project te finaliseren. De club zal dus ook haar verantwoordelijkheid moeten nemen op 
financieel vlak, laat dit duidelijk zijn. Samen met de vele vrijwilligers, trainers, ouders en 
spelers van KFC Alken blijven we voor de volle 100 procent geloven in dit mooi project.

Alex Dubois, Fractieleider
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Wie is Liesbeth Paque, de nieuwe voorzitter van N-VA Alken?
In april 2022 werd Liesbeth verkozen als nieuwe voorzitter van N-VA Alken. Samen met Michel, Guy en Els vormt zij het nieuwe 
dagelijks bestuur van N-VA Alken.

Nevenbestemming kerk Terkoest wordt  
thuisbasis KH Sint-Aloysius
In 2017 werd een kerkenbeleidsplan voor Alken en zijn drie parochies 
goedgekeurd. Toen hij schepen van Erediensten werd, startte Peter 
Bollen het overleg met de kerkfabrieken terug op om te kijken hoe we 
dat kerkenbeleidsplan konden invullen. 

Na een haalbaarheidsstudie, een participatietraject en na intens overleg 
werd begin 2022 finale overeenstemming gevonden om voor de Konink-
lijke Harmonie Sint-Aloysius tegen de zomer van 2023 een vaste stek te 
maken in de parochiekerk van Terkoest. Het voorste deel van de kerk 
met het koor blijft behouden voor de liturgie van de plaatselijke geloofs-
gemeenschap.

Eind juni hebben we dan ook twee belangrijke stappen gezet voor een 
nevenbestemming van de O.L. Vrouw Onbevlekt Ontvangen-kerk van 
Alken-Terkoest. Intussen startte ook al de zoektocht naar een architect.

Peter Bollen
Voorzitter gemeenteraad 

Liesbeth, hoe kijk je terug op je eerste maanden als voorzitter?
”Ik ben met veel enthousiasme en gedrevenheid in dit avontuur gestapt. 
Na corona lag er veel werk op de plank. Zoals elke vereniging moesten 
we de draad terug opnemen en ons opnieuw organiseren, wat niet  
evident was.”

Hoe heb je dat dan gedaan?
“Kijk, samen met het dagelijks bestuur, de mandatarissen en de  
bestuursleden heb ik een planning opgemaakt met bestaande en nieuwe 
activiteiten. Ook heb ik een SWOT-analyse gemaakt van het bestuur om 
de pijnpunten aan te pakken en de sterktes meer uit te spelen.”

Jullie hebben duidelijk niet stilgezeten! De Vlaamse feestdag was ook een 
schot in de roos?
“Inderdaad, dat was een nieuw initiatief van N-VA Alken. We mogen 
zeggen dat het een enorm succes was met veel volk en bovenal lachende 
gezichten. Na corona hadden de Alkenaren nood aan zo’n feest! We zijn 
er als ploeg in geslaagd om iets terug te geven aan de Alkenaren na zo’n 
zware periode. Dat doet mij enorm deugd!”

Wat wil je nog realiseren, Liesbeth?
“Onze ambitie is om in 2024 met een sterk verkiezingsprogramma te 
komen en de verkiezingen te winnen uiteraard! Het zal een hele uitda-
ging worden, maar met de ervaring van de mandatarissen durf ik die 
aangaan. Ook komen er onzekere tijden aan. Met de energiecrisis zal het 
voor velen moeilijk worden en moeten we ondersteunen waar nodig.”

alken@n-va.be
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Jeugd maakt volop gebruik van nieuw skatepark
Er kan opnieuw geskateboard worden 
in Alken! Na een goede samenwerking 
tussen gemeente en skaters ging het 
nieuwe skatepark in augustus open voor 
onze jeugd.

De oude skatetoestellen waren echt aan 
vervanging toe. In samenspraak met 
ervaren skaters kozen we de locatie en 
maakten een prioriteitenlijst van de 
verschillende toestellen. Daarbij letten we 
erop dat we binnen het budget van 50.000 
euro bleven. 

Ervaren skaters hadden inspraak
Eind maart keurde de gemeenteraad het 
bestek voor de skatetoestellen goed. Op 
27 april was het weer de beurt aan geïn-
teresseerde ervaren skaters om als jury 
punten te geven op de ingediende ontwer-
pen en op enkele criteria. Begin augustus 
werden de toestellen geplaatst. Intussen 
werd ook de ondergrond vernieuwd met 
een nieuwe toplaag asfalt zodat er weer 
vlot geskateboard kan worden. 

De nieuwe toestellen zijn duurzaam, van-
dalismebestendig en verankerd. Ze zijn zo 
opgesteld om een geheel te vormen, zodat 
ze niet losstaan maar als parcours achter 
elkaar kunnen gebruikt worden. We 
hopen dat onze jeugd er lange tijd plezier 
aan heeft. 

Op 24 augustus waren we blij om alle 
diensten en iedereen die aan dit project 
meewerkte, te bedanken. Een mooie 
nieuwe skatesite die volop gebruikt wordt 
en waarbij de skaters zelf ook inspraak 
kregen om mee het resultaat te bepalen!

Cindy Vandormael 
Schepen van Jeugd 

Wandelplezier voor jong en oud in Alken
Voor wie graag de wandelschoenen aantrekt, valt er in de mooie natuur 
van Alken heel wat te beleven. Voor elk wat wils: korte en lange wande-
lingen voor zowel jonge als ervaren wandelaars. Tijdens de openmonu-
mentendag werd de wandeling “Op stap door Herk en Mombeek” ge-
lanceerd. Recent is de volksspelenwandeling uitgestippeld: de perfecte 
combinatie van wandelen en speelplezier voor jong en oud.

Ook aan de kleinste 
wandelaars is gedacht. 
In het Wissenboske in 
Terkoest is er de “Bos-
dierenwandeling” op 
kindermaat. De route 
leidt hen langs houten 
bosdieren met telkens 
weetjes en opdrachten.

Dit is maar een kleine 
greep uit de vele wan-
delingen in Alken. Voor 
info van deze en andere 
wandelroutes kunt u 
terecht bij de dienst Vrije 
Tijd.

Veel wandelplezier!

Ingrid Loix 
Schepen van Toerisme 

Mantelzorg
De mantelzorgpre-
mie en het man-
telzorgreglement 
hebben we dit jaar 
sterk verbeterd. Een 
kleine ondersteu-
ning en een opsteker 
voor veel Alkenaren 
die mantelzorger 
zijn.

Als u hierover vragen heeft of u zoekt hulp, neem dan 
gerust contact met ons op.

Pierrette Putzeys, schepen van Sociale zaken

Kom eten in De Kouter

In volle corona namen we een jaar geleden onze 
intrek in het nieuwe dienstencentrum De Kouter.  
We zijn er ook met veel succes een vernieuwd dorps-
restaurant gestart. De ganse week kan je daar lekker 
gaan eten aan een zeer democratische prijs. Achteraf 
kan je nagenieten in de cafetaria met een drankje, 
een kaartje leggen of gezellig babbelen. Zeker de 
moeite om eens langs te komen. Tijdig inschrijven is 
wel de boodschap!

www.n-va.be/alken 
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


